
1 (1)

INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:569 Investeringsstöd till hyresbostäder

För drygt ett år sedan återinförde regeringen tillsammans med Centerpartiet och 
Liberalerna investeringsstöden till hyresbostäder. Sedan stöden infördes för 
första gången hösten 2016 har totalt 11 miljarder kronor budgeterats för 
ändamålet. Subventionerna är således ytterst kostsamma och har visat sig 
mycket ineffektiva. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Tänker statsrådet verka för att avveckla investeringsstöden, och när kan det i så 
fall ske?

………………………………………

Ida Drougge (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-15
Besvaras senast
2021-03-29


